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Yttrande angående redovisning av uppdraget 
att utreda effekterna av ett antal olika möjliga 
utformningar av en miljözon klass 2 i  
Göteborg  

Yttrande 
Det är bra att frågan om miljözoner utreds och att alla möjliga konsekvenser klargörs. Inte 
minst är det värt att notera de samhällsekonomiska konsekvenser som rapporten 
diskuterar. Dels att det är mycket svårt att förutsäga vilka effekter som miljözoner skulle 
få i verkligheten eftersom bilisternas beteendemönster är svårt att förutse och dels att 
miljözoner skulle innebär stora kostnader för enskilda bilister och i förlängningen för 
samhället, bland annat kopplat till den omfattande kontrollapparat som skulle krävas. 
Sammanfattningsvis ger rapportens resultat stöd till det som hela tiden varit 
Socialdemokraternas hållning i frågan, att de insatser som genomförs måste vara möjliga 
att försvara även ur ett jämlikhetsperspektiv och fungera i vanliga arbetande människors 
vardag. 
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